

### Bain Marie Trolley

Panels, well, under shelf and legs are entirely made of Stainless Steel AISI 304. These trolleys are available in two sizes; accepting 2 GN 1/1 containers or 3 GN 1/1 containers 150mm deep. They are provided with thermostat (30-90)°C, drain cock, handle, two fixed castors and two swivel castors with brakes all Ø125mm, and four rubber bumpers.

#### عربة نقل و حفظ الطعام الساخن

الجدران، الحوض، الرف السفلي والأرجل جميعها مصنوعة من ستينلس ستيل AISI 304. هذه العربات متوفرة بقياسين؛ سعة حوضين قياس GN 1/1 أو ثلاثة أحواض قياس GN 1/1 عمق ١٥٠ ملم. وهي أيضاً مزودة بنظام التحكم بدرجة الحرارة (٢٠-٩٠) درجة مئوية، محبس للتفريغ، ذراع للدفع، عجلتين ثابتتين و عجلتين متحركتين مع كوابح. قملر العجلات ١٢٥ ملم، وأربعة صدامات مطاطية.



الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)	سعة الحوض Well Capacity	القدرة (واط) Power (Watt)
DSABBMLC001	870x610x900	2 GN 1/1	1500
DSABBMLC002	1150x610x900	3 GN 1/1	2300

### Neutral / Electric Heated Plate Dispenser

cap.: 150 plates. Tubular dispenser in Stainless Steel. Max load per tube 75plates. Platform safeguarded against tilting. Spring-tension can be adjusted to the weight of the crockery. Safety pushing handle. Provided with four swivel castors Ø125mm, two of which with brakes. Four rubber bumpers. Required plate diameter can be fixed with three adjustment rods from dia.230mm to 320mm. Adjustment rods can be fixed into position. Heated models are provided with electrical heating elements, On/Off switch and thermostat regulator (+30 to +110)°C.

#### حافظة / سخان صحون يعمل على الكهرباء

السعة: ١٥٠ صحن. العربة مصنوعة من ستينلس ستيل AISI 304. الحمولة القصوى للخانة: ٧٥ صحن. يمكن معايرة قوة الزنبرك حسب وزن الصحون. مزودة بذراع دفع خاصة. مزودة بأربعة عجلات متحركة قطر ١٢٥ ملم اثنان منها مع كوابح. أربعة صدامات مطاطية. العربة المزودة بنظام تسخين تحتوي على مسخنات كهربائية، مفتاح تشغيل وكذلك ثرموستات للتحكم بدرجة الحرارة (+٣٠ / +١١٠) درجة مئوية.



الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)
DSABHP001	400x850x850



Head Office & Showroom  
Bayader Wadi El-Sier, Industrial Str.  
P.O.Box: 141399 – Amman 11814 – JORDAN  
Tel.: 00962 (06) 5865536/7/8  
Fax: 00962 (06) 5863707  
E-mail: headoffice@abdin.com.jo  
Website: www.abdin.com.jo

Plant  
AL- Qastal Area, Airport Road.  
P.O.Box: 141399 – Amman 11814 – JORDAN  
Tel.: 00962 (06) 4711506/7  
Fax: 00962 (06) 4711296  
E-mail: plant@abdin.com.jo  
Website: www.abdin.com.jo

Distributed by:

Syria Branch  
Housh Blass, Zone  
Dera'a Highway - Damascus.  
Tel.: 00963 (11) 6731323  
Fax: 00963 (11) 6731322  
E-mail: syria@abdin.com.jo  
Website: www.abdin.com.jo



The manufacturer reserves the right to modify any product without prior notice للمصنع حق تعديل أي منتج دون إعلام مسبق



مؤسسة عابدين الصناعية  
ABDIN INDUSTRIAL EST.

Trolleys

PREMIUM QUALITY SINCE 1974



### Platform Trolley

Made of Stainless Steel AISI 304 and provided with two fixed and two swivel castors of diameter 150mm, two rubber bumpers and a handle. The large well supported platform and the big heavy duty castors make it possible for this trolley to carry boxes and baskets.

عربة نقل برف واحد

مصنوعة بالكامل من ستينلس ستيل AISI 304 و مزودة بعجلين ثابتين و عجلين متحركين قطر كل منها ١٥٠ ملم و صدامين مطاطيين من الأمام و ذراع للدفع. الرف الكبير و المدعم بقوة و العجلات الكبيرة تجعل هذه العربة مناسبة لنقل الصناديق الكبيرة و الثقيلة.

الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)
DSABTS001	900x600x940

### Double And Triple Shelf Trolleys

Made of Stainless Steel AISI 304 and provided with four swivel castors Ø125mm, four rubber bumpers and two handles. Can be made with 2 or 3 shelves. Shelves are welded to tubular frame to increase the trolley's solidity and stability.

عربات النقل برفين و ثلاثة رفوف

مصنوعة بالكامل من ستينلس ستيل AISI 304 و مزودة بأربعة عجلات متحركة قطر ١٢٥ ملم و أربعة صدامات مطاطية و ذراعين للدفع. متوفرة برفين أو ثلاثة رفوف. الرفوف ملحمة على هيكل مصنوع من التيوبات لزيادة صلابة و متانة العربة.



الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)	عدد الرفوف Number of Shelves
DSABTS002	950x600x940	2
DSABTS003	950x600x940	3



### Mobile Storage Bins

Entirely made of Stainless Steel AISI 304. Provided with two hatches; the top one for loading and the lower one for supply, which means "first in first out" advantage. The bins are available in two sizes 50Ltr. and 100Ltr. capacities. They are provided with four swivel castors Ø100mm, pulling handle and name plate pocket.

عربات تخزين الحبوب

مصنوعة بالكامل من ستينلس ستيل AISI 304. مزودة ببيابين؛ الأعلى للتعبئة و الأسفل للتفريغ مما يجعل "المخزن أولاً - مستهلك أولاً". هذه العربات متوفرة بقياسين؛ سعة ٥٠ لتر أو ١٠٠ لتر. وهي مزودة بأربعة عجلات قطر ١٠٠ ملم و يد للسحب و جيب لبطاقة الاسم.

الرمز Code	السعة Capacity
SFABS001	50 Ltr.
SFABS002	100 Ltr.

### Dishwashing Rack Trolley

Base made from Stainless Steel tubular frame 30x30mm with a recess to prevent racks from sliding. Handle is made from Stainless Steel round tube Ø25mm. The trolley is provided with four swivel castors Ø100mm, and two rubber bumpers.

عربة نقل صواني الجلايات

القاعدة مصنوعة من تيوبات ستينلس ستيل مربعة قياس ٣٠×٣٠ ملم مع وجود حافة لمنع انزلاق الصواني. ذراع الدفع مصنوع من تيوب دائري ستينلس ستيل قطر ٢٥ ملم. العربة مزودة بأربعة عجلات متحركة قطر ١٠٠ ملم، و صدامين مطاطيين من الأمام.

الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)
DSABTS008	570x595x950



### Stacking Plates Trolley

Made of Stainless Steel AISI 304. Stacking trolleys are available in two executions: as single-sided and double sided. They are provided with dividers for three respectively six stacks of plates with diameter max. 250mm. Provided with four swivel castors Ø125mm, two of which with brakes. Four rubber bumpers.

عربة نقل صحون

مصنوعة بالكامل من ستينلس ستيل AISI 304. متوفرة بمنطقة تخزين مفردة أو مزدوجة. مزودة بمقطعين وثلاثة خانات للعربة المفردة، أو ستة خانات للعربة المزدوجة. قطر الصحن الذي يمكن تخزينه في ثلاث خانات: ٢٥٠ ملم. مزودة بأربعة عجلات متحركة قطر ١٢٥ ملم اثنان منها مع كوابح. أربعة صدامات مطاطية.



الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)
DSABTS006	860x410x800
DSABTS007	860x760x800

### Angle Slide Rack Trolley GN 2/1

Made of Stainless Steel AISI 304 and provided with four swivel castors Ø125mm, two of which with brakes, and four rubber bumpers. Suitable to take 17 gastro-norm containers size GN 2/1, 34 containers size GN 1/1 or 17 tray 400x600mm at a clearance of 80mm between racks.

عربة السكك لنقل الصواني

مصنوعة بالكامل من ستينلس ستيل AISI 304 و مزودة بأربعة عجلات متحركة قطر ١٢٥ ملم، اثنان منها مع كوابح، و أربعة صدامات مطاطية. تتسع هذه العربات لـ ١٧ حوض قياس GN 2/1، ٣٤ حوض قياس GN 1/1 أو ١٧ صينية قياس ٤٠٠×٦٠٠ ملم على مسافة بين السكك مقدارها ٨٠ ملم.

الرمز Code	الأبعاد Dimensions (WxDxH mm)	قياس الصواني Tray Size
DSABTT001	598x700x1720	GN 2/1
DSABTT002	760x550x1510	GN 1/1
DSABTT003	470x600x1720	400x600mm

